
Referat Medlemsmøte 02.02.23 kl.18.30 

 

Tilstede: 18 stk medlemmer 

  

På medlemsmøte i dag var det koselig stemning med kaffe, pølser og vaffelservering.  

Etter litt småprat ble det tatt opp noen saker:  

 

Gulvet verksted 

Thor og Bjørn hadde ordnet med 2 fagpersoner til å vurdere utbedring av gulv verksted Mølla.  

Konklusjonen fra begge fagpersonene var at det er en veldig stor jobb hvis det skal utbedres og vil bli 

derfor en stor kostnad.  

Kommer tilbake til hva som bør gjøres.  

Foreløpig er det snakk om at det da bare skal forsterkes med stålplater der løftebukken skal brukes. 

 

Klubbforum 

Det vil bli meldt på 2 stk til Klubbforum som Amcar arrangerer på Hellerudsletta. Blir bestemt hvem 

som drar dit, når nytt styret er på plass. 

 

Treff på torget 

Har vært i kontakt med ByLab ang ett treff på torget og dem er kjempepositive til ett samarbeid om 

det. Det ble lufta om interessen på møte, og det virket positivt for medlemmene. Så nå skal vi finne 

en dato som er ledig på torget, og som ikke kolliderer med andre treff i nærheten.  

 

 

Ref. Bente 

  

 


